

114 學年度應用科技學士學位學程四年制專業必修科目課程規劃表

List of 4-Year Bachelor's Degree Compulsory Courses, Department of Bachelor Degree Program of

Applied Science and Technology , Academic Year 2025

[illegible]

114 學年度應用科技學士學位學程四年制專業基礎必修科目課程規劃表

電資技術組(電機電子群)

List of 4-Year Bachelor's Degree Compulsory Courses, Department of Bachelor Degree Program of

Applied Science and Technology , Academic Year 2025

[illegible]

114 學年度應用科技學士學位學程四年制專業基礎必修科目課程規劃表

電資技術組(資工群)

List of 4-Year Bachelor's Degree Compulsory Courses, Department of Bachelor Degree Program of

Applied Science and Technology , Academic Year 2025

[illegible]

114 學年度應用科技學士學位學程四年制專業基礎必修科目課程規劃表

機械製造組

List of 4-Year Bachelor's Degree Compulsory Courses, Department of Bachelor Degree Program of

Applied Science and Technology , Academic Year 2025

[illegible]

114 學年度應用科技學士學位學程四年制專業基礎必修科目課程規劃表

建築營建組

List of 4-Year Bachelor's Degree Compulsory Courses, Department of Bachelor Degree Program of

Applied Science and Technology , Academic Year 2025

[illegible]

114 學年度應用科技學士學位學程四年制專業基礎必修科目課程規劃表

生活設計組

List of 4-Year Bachelor's Degree Compulsory Courses, Department of Bachelor Degree Program of

Applied Science and Technology , Academic Year 2025

[illegible]